

Circular

تعميم

To: accredited health care providers and qualified health insurance companies

إلى: كافة مقدمي الخدمات الصحية المعتمدين وشركات التأمين الصحي المؤهلة

In Reference to the essential benefit package approved by the Council and in line with the Council's circular No. (1787/3531) dated 12/05/2019 AD regarding the process of medication refill to the insured and further to the circular No. (1399) dated 26/3/2020, line with the council's strategy to enhance the quality and efficiency of health services and apply best practices, the council issued this circular to clarify the process of medication refill for chronic disease to the insured. Accordingly, the previous circulars are considered invalid from its date.

إشارة إلى وثيقة الضمان الصحي الأساسية المعتمد من المجلس وإلى تعميم الأمانة العامة رقم (3531/1787) وتاريخ 1440/9/7 هـ الموافق 2019/05/12 م بخصوص آلية إعادة صرف الدواء للمؤمن لهم وإلى تعميم الأمانة العامة الإلحاق له رقم (1399) وتاريخ 2020/3/26 م، وانطلاقاً من حرص المجلس على تسهيل الحصول على الخدمات الصحية للمؤمن لهم وبالأخص حالات الأمراض المزمنة، نفيديكم باعتماد دليل إعادة صرف الأدوية التأمينية ويعد نافذاً من تاريخه ويحل محل التعاميم السابقة المشار إليها أعلاه.

Attached is a guide for re-disbursement of insurance medicines.

مرفق لكم دليل إعادة الصرف للأدوية التأمينية.

This Circular to be communicated with concerned parties to be informed and act on.

يبلغ هذا التعميم لمن يلزم للعمل والإحاطة بموجبه. وفي حال وجود استفسارات فيمكن للمعنيين التواصل مع المجلس عبر

For inquiries, please contact us at

البريد الإلكتروني info@chi.gov.sa

info@chi.gov.sa

رقم الصادر : 369
الموافق : 5/5/1445
2023/11/19
المرفقات : لا يوجد

